
Protokół Nr 3/2024

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w %pólnie Krajeńskim
w dniu 9 sierpnia 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności (załącznik nr 1
do protokołu) oraz zaproszeni goście:

1.

2.
Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorz4dowej - Zbigniew Tymecki.
Główny specjalista do spraw księgowości w Zakładzie Obsługi (światy Samorz4dowej
- Monika Pruska.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Robert Sieg, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porz4dku;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Informacja o budżetach szkół przed rokiem szkolnym 2023/24;
Zapoznanie si«ę z protokołem z zebrania wiejskiego w Zalesiu;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3ęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu czerwcu br.

Ad.3. Pani Pruska przedstawiła informację o budżetach szkół przed rokiem szkolnym 2024/25
(za%cznik 2 do protokołu). Dyrektor ZOOS zaznaczył, że nie widzi zagrożeń odnośnie
wykonania budżetu oświaty.
Pan Pieczywek zapytał, czy na miejsce nauczycieli emerytów przychodz4 młodzi nauczyciele,
czy też wakaty są ponownie uzupełniane przez tych emerytów. Dyrektor ZOOS stwierdził, że
dobrze się dzieje, że emeryci są dyspozycyjni. W przedmiotach deficytowych takich jak
chemia, czy fizyka, wakat wypełni tylko emeryt. Generalnie jednak nie odczuwa si«,. braku
nauczycieli. Nie ma sytuacji, że młodzi nauczyciele oczekują na zatrudnienie. Problemy są
natomiast z psychologami, bo ich nie ma. Nowością może być zatrudnienie asystenta
międzykulturowego, związane jest to z nauczaniem dzieci z Ukrainy. Aby jednak rozpocząć
ten temat należałoby posiadać wykaz dzieci, które mogłyby być objęte obowiązkiem szkolnym.
Takich wykazów nie posiada ani ewidencja ludności, ani Centrum Usług Społecznych, bo już
nie wypłaca świadczeń społecznych obywatelom Ukrainy, obecnie robi to ZUS. Dodał, że
szacuje się wg informacji ministerstwa, że około 60 - 80tys.zł. dzieci z Ukrainy
przebywających w Polsce iiie jest objętych obowiązkiem szkolnym. Nadmienił, że do naszych
szkól i przedszkoli uczęszcza obecnie 53 dzieci, ta liczba comiesięcznie się powoli wykrusza.
Zaznaczył, że obecne powiązanie obowiązku szkolnego z wypłatą świadczenia 800 Plus dla
obywateli Ukrainy prędzej czy później spowoduje pojawienie się dzieci z Ukrainy w naszych
szkołach. Dyrektor ZOOS poruszył także sprawę demografii. Jego zdaniem rozwiązaniem w
tej sprawie byłoby wdrożenie programów zapewniających rozvvój budowiiictwa oraz wzrost
liczby miejsc pracy.
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Paii Pieczywek, w nawiązaniu do liczby dzieci z Ukrainy zasugerowai aby zwrócić się do ZUS-
u jako instytucji wypłacającej świadczenia o weryfikację ]iczby dzieci ukraińskich. Dyrektor
ZOOS powiedział, że właśnie tak zamierza postąpić. Pan Pieczywek zapytał również, czy są
braki izb lekcyjnych w szkołach. I)yrektor ZOOS odpowiedział, że trudną sytuację ma nadal
Szkoła Podstawowa Nr ] . })omimo, że od września wyprowadziły się oddziały przedszkolne,
to nadal będzie to szkoła zmianowa, jest 18 oddziałów il3 izb lekcyjnych. Problem jest także
w Wiśniewie i Zbożu. W Zbożu do nauki wykorzystywana jest sala komputerowa i
prowizoryczna sala gimnastyczna. Rozwiązaniem byłaby budowa sali gimnastycznej. W
Wiśniewie brakuuje jednej izby lekcyjnej, od września lekcje będą odbywać się pokoju
nauczycielskim. Niemniej jednak dzięki rozbudowie, od kolejnego roku szkolnego będzie
funkcjonować brakuj ące pomieszczenie lekcyjne, %dzie miej sce także iia oddział przedszkolny
i toalety. Zaznaczył, że w przedszkolach iiie ma problemów z pomieszczeniami.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.4. Komisja zapoznała się z protokołem z zebrania wiej skiego w Zalesiu, nie wniesiono uwag
(za%cznik nr 3 do protokołu).

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Sieg zgłosił wniosek mieszkanki dotyczący umieszczenia 2 ławek na ul. Wojska
Polskiego. Sprawdził, że od sklepu sportowego do marketu ,Dino" faktycznie nie ma żadnej
ławki. Pan Wari'niński powiedział, że podczas Komisji Gospodarki komunalnej złożył wniosek
o ustawienie ławek na ulicy Kościuszki.

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący zakończył posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. RobertSieg -Przewodniczący

2. Ksenia Wirkus - Zastępca Przewodniczącego

3. Jadwiga Bukolt - Członek
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4. Dariusz Pieczywek - Członek

5. PiotrWarmiński -Członek

6. Kajetan Wiese - Członek

W:protokołował:

m:Tomasz Dix
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